
Zápis
z hodnocení žádosti o dotace z rozpočtu města Humpolce

pro dotační program D - Obnova kulturních památek

Datum schůzky:
Místo konáni:
Přitomní na schůzce:

16.1.2025
Městský úřad Humpolec
Ing. Petr Machek, Mgr. Jiří Fiala, Ing. František Kocman

Schůzku hodnotitelské komise zahájil předseda Komise státní památkové péče Ing. Petr Machek.

Způsob hodnocení žádostí:
Doručené žádosti hodnotili samostatně jednotlivě členové komise - přidělili body, navrhli částku
dotace.
Členové hodnotili žádosti v souladu s kritérii programu. Pro vlastni hodnocení měli všichni členové
k dispozici stejné hodnotÍcÍ tabulky, do kterých mohli zaznamenávat (kromě bodového hodnocení)
také svoje připomínky k žádostem.

Na jednání byly k dispozici tabulky od všech hodnotitelů s přidělenými body, navrženými částkami.
Hodnoceni žádosti na opravy evangelického areálu se neúčastnil Ing. Petr Machek.
Na jednání probiha|a společná diskuse o navržených částkách s tím, Že všichni měli možnost se
k návrhům vyjádřit.

výsledkem jednání je návrh výše dotace jednotlivým žadatelům viz. příloha ,,Seznam přijatých žádosti
o poskytnutí finanční podpory z rozpočtu města Humpolce pro rok 2025 - dotační program D.2 -
jednorázové akce obnovy kulturních památek".
V případě realizace akce opravy krovu farní budovy čp.272 je třeba před podpisem smlouvy
zkontrolovat a dodat aktuálni rozpočet ze smlouvy o dílo s vybraným zhotovitelem a provést kontrolu
% plněni dle zásad programu.

S účelem použití dotace souhlasili všichni hodnotitelé, nedošlo ke změnám ani úpravám v účelu
žádostí.

Závěr:
Jako podklad pro zastupitele města bude předána ke zpracování navržená Částka uvedená v tabulce
,,Seznam přijatých žádosti o poskytnutí dotace na rok 2025".
O rozdělení dotací s konečnou platností rozhodne až zastupitelstvo města.
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